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内容概要

《积极英语阅读教程》整合了阅读内容，主题更丰富、体裁更多样，包含报刊时文、各种评论、博客
作品和人物访谈录等；增设了预备级，扩大了教程的适用范围，能满足低起点学习者的需要，进一步
明晰了教程的难易梯度；增设了Critical Thinking栏目，鼓励学习者多作批判性思考，深入分析课文和
作者的创作意图；增设了4个复习单元，每3个单元之后安排了一次复习，帮助学习者提高阅读速度和
流利程度；最新版提倡“积极阅读”(ACTIVE Reading)的教学方法，以帮助学习者树立自信，成为独
立、积极的英语阅读者。
     本册为最新版，入门级，学生用书，包括了12个部分的内容。
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作者简介

　　尼尔·J·安德森是阅读教学方面的专家，本书采用了他设计的ACTIVE阅读法，帮助读者成为更
自信、更独立——也是更积极的英语阅读者。
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章节摘录

　　Saturday, June 24　　My friend Carolina and I arrived in Frankfurt, Germany,from London this afternoon
for the World Cup. We have tickets for the Australia-Italy game on Monday. Of course,Carolina wants the Italian
team to win (shes from Milan). Not me. Go Australia!　　Sunday, June 25　　Twelve cities in Germany are
hosting the World Cup games. In each city, there is a "fan lest" (a place where people can watch the games on large
screens for free).　　Theres also food, music, and dancing.　　This afternoon, Carolina and I went to the fan lest
at the River Main here in Frankfurt.Fans everywhere are wearing the colors of their country. Its a lot of fun.We
watched England play against Ecuador. When Beckham scored the winning goal for England, everyone went crazy!
　　Tonight, were meeting Carolinas friends (they came over from Italy for tomorrows game). Were going
dancing together.　　Monday, June 26　　Today was the Australia-Italy game. Australia lost in the last minute
when the Italians got a penalty kick (score: 1-0). It was so unfair!l! What a BAD call!　　Oh well. Its just a game,
right?
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